
Zápis z výjezdního zasedání kolegia děkana Přírodovědecké fakulty UJEP ve dnech  12. 
a 13. 4. 2007 na Bukovině. 

 
Přítomni:  doc. Novák, dr. Kořínková, Mgr. Balej, doc. Pavlík, dr. Moravec, doc. Anděl, doc. Hajer, 

doc. Eisenmann,  prof. Nezbeda, ing. Lauterbach, dr. Sýkorová-Dvorníková. 
 
1. Kombinované formy studia. 

- nebyly odsouhlaseny odměny za výuku v kombinované formě studia 
- kolegium odsouhlasilo možnost používání soukromého vozidla k dopravě na dislokované 

pracoviště náhradou za veřejnou dopravu 
- odměny za práci na dislokovaném pracovišti:  A, OA       –       500,- Kč/1 den 
                                                                                 Doc., Prof. –    1.000,- Kč/1 den 
- kolegium se dohodlo a doporučuje tajemníkům kateder, aby zohledňovali výuku 

v kombinované formě studia faktorem 2. 
                                                                                                                                                                                                                     

2. Oddělení PR  
Zpráva o současné činnosti Oddělení PR.  
Dosavadní zkušenosti Oddělení PR: 

- prezentace výstupů konference „Důležité momenty na študákově cestě“, Brno 2006 
(důležitá role oboru při výběru VŠ, nejúčinnější způsoby propagace), kompetence a úroveň 
pozice PR. 

Náměty pro další činnost Oddělení PR: 
RP 09 2008 (za každou katedru bude jeden spoluřešitel projektu v kontaktu s hlavním řešitelem, 
návrh rozšíření popularizačních aktivit o jízdy po SŠ), akce PřF ((1) apelováno na větší 
soudržnost s fakultou, (2) vzneseny požadavky na pořádání akcí fakulty ), Dr. Dvorníková se 
stala členem PR Klubu (www.prklub.cz) - povede k profesionalizaci Oddělení PR  

 
3. Hodnocení pracovišť. 

Doc. Pavlík a Mgr. Balej přednesli návrhy jednotlivých vedoucích kateder na úpravu hodnocení 
pracovišť. Rozvinula se diskuse o jednotlivých verzích hodnocení. Kolegium se shodlo po 
určitých úpravách a doplněních na metodice hodnocení v oblasti výzkumu a vývoje a jejich 
výsledků dle Rady vlády, kterou předložil prof. Nezbeda.  
 

4. Perspektivy rozvoje kateder na PřF.  
      Vedoucí kateder ve svých vystoupeních přednesli zhodnocení výzkumu, rozvoje studijních   
      oborů a dlouhodobé vize rozvoje katedry.  
 
5. Excelence kateder ve vědě a výzkumu. 

Vedoucí kateder prezentovali za katedry vědecká pracoviště a ta zaměření výzkumu, o kterých se 
domnívají, že jsou excelentní. 
  

6. Spolupráce mezi katedrami. 
Proděkani ve svém vystoupení zhodnotili motivaci a překážky ve spolupráci mezi katedrami. 
Z diskuse vyplynulo: proděkanka Kořínková svolá schůzku vedoucích kateder a pokusí se hledat 
řešení spolupráce v oblasti studijních záležitostí. Byl vznesen návrh zřízení funkce koordinátora 
mezikatedrálních studií. 

 
7. Rozvoj PřF z pohledu dislokovaných pracovišť. 

PřF má v současné době 2 dislokovaná pracoviště v Chomutově a Litvínově. Nabízí se možnost 
zřízení dalšího pracoviště fakulty ve volných prostorech Spolchemie v Ústí nad Labem. Bude 
domluvena a uskutečněna prohlídka těchto prostor dříve než se bude uvažovat o možnosti jejich 
využití. 
 
 
 
 



8. Projekty pro operační programy V a V. 
Děkan informoval o současném stavu projektů. Přírodovědecká fakulta chystá 2 projekty na 
Výzkumné laboratoře přírodních věd a Centrum aplikací fyzikálně chemického výzkumu. Na těchto 
projektech se budou podílet další významné české instituce. 

 
9. Druhé kolo přijímacích zkoušek. 

Proděkanka dr. Kořínková předložila aktuálně doplněné počty uchazečů. Do konce dubna bude 
sestaven harmonogram přijímacího řízení a harmonogram akademického roku 2007/2008.  

 
10. Různé. 

- Proděkanka dr. Kořínková požádala VK o dodání materiálů k akreditaci 6 nových 
studijních oborů  do 20. 4. 2007. 

- Tajemník předložil návrh rozpočtu FRIM. Projednávání rozpočtu FRIM bylo odloženo do 
vyjasnění dalších zdrojů. 

- doc. Hajer diskutoval neúspěšnost studentů ve studiu 
- otázka přípravy studijního řádu fakulty, první návrh připraví proděkani 
- proběhla diskuse k otázce skenování softwaru počítačů. 

                                                                            
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                Doc.RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                              Děkan přírodovědecké fakulty UJEP               
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Y. Jůzová 
 


